

FAQ

Apakah syarat bagi kad pengenalan semasa membuat kompetensi SHO?

- i- melampirkan kad pengenalan yang jelas dan berwarna.
- ii- melampirkan kad pengenalan dengan lengkap. (muka depan / belakang).
- iii- mestilah warganegara Malaysia

Apakah syarat bagi dokumen ijazah / sarjana semasa permohonan kompetensi SHO?

Melampirkan siji institusi yang diiktiraf oleh JKKP bersama-sama transkrip keputusan. (diploma / ijazah / sarjana yang melampirkan tidak diiktiraf Jabatan adalah tidak diterima) surat tamat belajar tidak diterima)

Bagi tujuan pendaftaran siji kompetensi saya sebagai OYK yang berdaftar dengan JKKP, apakah bukti-bukti kerja bagi yang perlu dikemukakan?

Bukti menjalankan tugas adalah bertujuan untuk mengesahkan pemohon berpengalaman dalam bidang keselamatan dan kesihatan. Bagi pemohon baru sama ada tiga (3) atau sepuluh (10) tahun pengalaman, pemohon hendaklah mengemukakan sekurang-kurangnya tiga (3) bukti kerja untuk setiap tahun pengalaman yang berkaitan dengan ndbidang keselamatan dan kesihatan pekerjaan yang disediakan sendiri oleh pemohon atau penglibatan pemohon

PERMOHONAN KESELAMATAN DAN KESIHATAN PEGAWAI

Apakah syarat bagi dokumen surat pengesahan majikan terkini dan terdahulu semasa membuat kompetensi SHO?

Mengemukakan surat pengesahan majikan terkini dan terdahulu yang menyatakan tempoh pengalaman bekerja di dalam bidang keselamatan dan kesihatan (tarikh mula - Tarikh berhenti) dengan bertarik tarikh permohonan. Surat pengesahan juga hanya boleh disahkan oleh Pemilik Syarikat atau Pegawai Sumber Manusia

Apakah syarat bagi dokumen senarai tugas semasa membuat permohonan kompetensi SHO?

Mengemukakan senarai tugas dari segi pengalaman dan kesihatan dan keselamatan dan majikan terdahulu. diperakui oleh majikan terdahulu.

Apakah syarat bagi dokumen siji kursus dan siji lulus semasa membuat permohonan kompetensi SHO?

i- melampirkan siji menghadiri kursus pegawai keselamatan dan kesihatan yang dikendalikan oleh institusi yang diiktiraf oleh JKKP.
ii- melampirkan siji lulus peperiksaan pegawai keselamatan dan kesihatan yang dikendalikan oleh institusi yang diiktiraf oleh JKKP.

